
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2023-09-25   

Närvarande via Teams: Caroline Falk, Bo Thorsenius, Thomas Johansson, 

Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist och Anders Dalbert. 

• Inledning av styrelsemötet 

Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och föregående mötesprotokoll godkändes. 

• Ekonomi 
Ekonomin se stabil ut.  
 

• Registerhantering medlemmar:  
Byanätsforum erbjuder endast helhetslösning, vilket föreningen i dagsläget inte är intresserade av. 
Beslut: Thomas kollar om programmet Fortnox kan erbjuda en bra lösning. 
 
 

• Bevakningsavtal Nodhuset. 
Beslut: Vi godtar offerten och Stig-Åke tecknar kontraktet. 
 

• Fyra nya ansökningar om anslutningar. 
4 av de 5 som skickat in intresseanmälan för ny anslutning har tackat ja till erbjudandet. Tegab 
beräknar att klara av anslutningarna under november. 
 

• Åsknedslag i Nodhuset 
Kretskortet som styr låset i Nodhuset utslaget vid åskväder. Kostnad för lagning av skadan är 33 000 
kr. Försäkringen täcker skadan men föreningen får betala en självrisk 20 av. 
Beslut: Vi beslöt att installera åskskydd till en kostnad om cirka 10 000 kr plus arbetskostnad. Stig-Åke 
har mandat att upphandla åskskydd upp till en totalkostnad av 25 000 kr. 
 

• Möte med kommun angående ledningsrätt för Upperudsområdet 
Beslut: Annika och Stig-Åke medverkan vid mötet. 

 
Måndag 23/10 – 19.00 via Teams    
  
 
Thomas Johansson ord  
 


